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Illegale handel in dieren  -  Maatregelen

De laatste jaren is er heel wat in- en uitvoer van dieren van en naar Vlaanderen. Een deel 
van die in- en uitvoer gebeurt op een legale manier via TRACES, het online beheersysteem 
van de Europese Commissie dat de beweging van levende dieren, planten dierlijke 
(bij)producten, … volgt. 

Een deel van de handel gebeurt echter op illegale wijze zonder registratie of andere 
formaliteiten. In het regeerakkoord stelt de minister illegale handel, export en import van 
dieren te willen bestrijden.

1. Heeft de minister een indicatie van het aantal dieren dat elk jaar illegaal in Vlaanderen 
wordt geïmporteerd? Graag een overzicht van 2017, 2018, 2019 en 2020.

2. Welke diersoorten zijn het frequentst slachtoffer van die malafide praktijken? Graag 
een overzicht van 2017, 2018, 2019 en 2020.

3. Welke initiatieven zijn er momenteel lopende om de illegale handel tegen te gaan? 
Graag meer info.

4. Zal de minister nog nieuwe initiatieven nemen om de illegale handel tegen te gaan? 
Graag meer verduidelijking.



HILDE CREVITS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ECONOMIE, INNOVATIE, 
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ANTWOORD
op vraag nr. 251 van 23 december 2020
van ALLESSIA CLAES

1-2.De controle op de import van dieren is een federale bevoegdheid. Ik beschik dan ook 
niet over deze gegevens.

3-4.Ik ben voor deze materie niet bevoegd en verwijs voor lopende en nieuwe initiatieven 
naar collega Ben Weyts, Vlaams minister van dierenwelzijn.


